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Občni zbor
vaške
skupnosti

V nedeljo, 27. januarja smo vaščani Iške
vasi prisostvovali rednemu občnemu zboru
VS Iška vas.

Po obsežnih poročilih upravnega in nad-
zornega odbora smo živahno razpravljali o
opravljenem delu in ga tudi kritizirali.

Razpravo smo osredotočili na vprašanja
vodovoda in elektrike. Že v letu 1979 smo
zamenjali nekaj starih cevi z novimi, ker se
je pokazalo, da je veliko cevi počenih.
Občani so k tej akciji resno pristopili, kar
se je pokazalo tudi z več urnim prostovolj-
nim delom.

Veliko je ostalo še starih cevi, zato voda
še pušča. Dogovorili smo se o nadaljeva-
nju te akcije tudi v letošnjem letu. Denar
od zemljiške skupnosti nam je zagotov-
ljen, prav tako imamo zagotovljena sred-
stva tudi za obnovitev vaških poti. Nova
elektrifikacija je povezana tudi s stroški in
tako je potrebno izterjati še neplačane
zneske nekaterih krajanov, ki se plačila
izogibajo.

Vaška skupnost se zaveda, da jo spo-
mladi čaka veliko dela in se že sedaj na to
pripravlja.

Po končani razpravi, v kateri je sodelo-
valo več krajanov, smo sprejeli plan dela
za leto 1980, katerega najvažnejše postav-
ke so zopet dokončana sanacija vodovoda,
asfaltiranje okolice kulturnega doma ;..
ulic po vasi, ureditev avtobusnega obrača-
lišča in napeljava telefona na Gornji Ig ter
nova telefonska govorilnica, ureditev de-
lavnice za kmetijske stroje, ureditev pro-
stora doma za preoblikovanje nove KS in
še marsikaj.

Smo v fazi preoblikovanja KS in, smo že
razdelili mejo med Iško vasjo in Igom.
Sedaj se dogovarjamo tudi o tetn, kje naj
bi bil prostor nove KS, ali naj adaptiramo
dvorano ali začnemo z zazidavo novega
doma.

Dela je veliko, denar trenutno tudi ni
največji problem, čakamo le izvajalcev in
pridne roke vaščanov.
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